
Filmproductiemaatschappijen	mogen	ten
tijde	van	opnames	in	het	dorp	niet	dreigen
met	wegsleepregelingen.	Daartoe	zijn	ze
niet	bevoegd.	Dat	heeft	de	gemeente
Velsen	gezegd	tijdens	een	gesprek	met
bewoners	Rob	de	Wilde	en	Jan	Borst.	Zij
waren	bij	de	gemeente	op	bezoek	naar
aanleiding	van	klachten.	Nog	maar	zelden
worden	bewoners	geïnformeerd	over
filmopnames	in	het	dorp,	en	dus
bijbehorende	last,	zoals	in	beslagname	van
parkeerplaatsen.	De	gemeente	gaat	bij	de
afgifte	van	filmvergunningen	betrokkenen
voortaan	manen	bewoners	wel	tijdig	op	de
hoogte	te	stellen	van	activiteiten,	bordjes

met	’wegsleepregeling’,	die	je	overigens	zo	op	internet	kunt	bestellen,	achterwege	te	laten	en
rommel	op	te	ruimen.	Wanneer	er	toch	klachten	zijn,	kunnen	die	worden	gemeld	op	de
gemeentelijke	website	Slim	Melden.
	

Nog	geen	twee	jaar	geleden,	in	november
2022,	overleed	Onno	Vendel,	haar	partner.
De	meeste	dorpsbewoners	herinneren	zich
Onno	wel,	die	lange	man,	met	zijn
aanstekelijke	lach,	hij	was	actief	in	het
bestuur	van	de	stichting	Dorp	Velsen	en
ontbrak	nimmer	op	de	borrels	en	het	eten.
Vijfenhalf	jaar	hebben	Manon	en	Onno	hier
samen	gewoond.	Vijfenhalf	jaar	duurde
hun	relatie;	Onno	werd	na	een	paar	jaar	al
ziek	en	overleed:	“Vijfenhalf	jaar,	da’s	kort,
hè.”	
	
Manon	is	coach	en	therapeut.	Ze	werkt	aan
blokkades,	zo	vertelt	zij:	“Mensen	kunnen
gevoelens	hebben	die	zo	belemmerend
zijn,	dat	ze	van	invloed	zijn	op	hun
functioneren.	Wat	we	doen	is	het
onderbewustzijn	als	het	ware

herprogrammeren.	Zo	ruimen	we	die	blokkades	op.	Ja,	het	is	super-interessant.”	Dat	doet	zij
ook	bij	dieren,	zegt	ze.	Hoe?	“Zoals	je	van	iemand	kunt	aanvoelen	wat	zijn	of	haar	stemming	is,
zo	kan	ik	van	dieren	aanvoelen	wat	hun	blokkade	is.	Ik	voel	vibes.	Dan	focus	ik	daar	op.	Ik	snap
het	zelf	ook	niet	helemaal,	maar	meestal	werkt	het:	kan	ik	bijvoorbeeld	een	angst	wegnemen.
Het	is	magisch.”
	
Coach	blijft	ze,	maar	nu	is	zij	vertrokken	en	wacht	het	huis	een	jong	stel	als	nieuwe	bewoners.
“Het	was	een	bijzonder	plekje.	Ik	neem	veel	herinneringen	met	mij	mee.”	
Haar	nieuwe	huis	maakt	deel	uit	van	een	nieuwe	wijk,	waar	bewoners	mede-eigenaren	zijn	van
extra	grond,	waar	tuinen	voor	gemeenschappelijk	gebruik	worden	aangelegd:	“Een	pluktuin,	een
groentetuin,	een	speeltuin.	Een	soort	community.	Ik	kijk	er	erg	naar	uit.”
	

De	traditionele	zomerborrel	met	eten	staat

dit	jaar	gepland	voor	21	september.

Organisatoren	zijn	Margot	Rosdorff	en

Evelien	Plug.	Als	thema	wordt	gedacht

aan	Arabisch	eten.	Verder	nieuws	volgt

nog,	maar	die	datum	kan	vast	in	de

agenda.

Het	gemak	in	de	omgang,	dat	is	misschien
wel	het	eerste	wat	opvalt	aan	Kirsten
Keukelaar.	En	haar	aanstekelijke,	brede
lach.	Twee	eigenschappen	die	goed	van
pas	komen	bij	de	functie	van	wijkverbinder.
Want	zij	is	een	van	de	vier	wijkverbinders
die	actief	zijn	in	de	gemeente	Velsen	als
tussenschakel	tussen	burgers	en
gemeentelijke	overheid:	“Wij	willen	een
intermediair	zijn,	iemand	die	mensen
betrekt	bij	plannen	of	steunt.”
Zo	heeft	Kirsten	Keukelaar	(40)	Velsen-
Noord,	Velsen-Zuid	en	Driehuis	onder	haar
hoede.	Zeeuws	meisje	(geboren	in	Goes,
Zeeland)	in	het	oude	dorp.
Dat	gemak	in	die	omgang	heeft	ze	als
vanzelf,	nadat	ze	vanaf	haar	achttiende
werkte	bij	de	politie	in	Zeeland	en	Leiden.
Wie	veel	op	straat	heeft	gewerkt	als	agent,
laat	zich	niet	zo	gauw	meer	gek	maken	en
houdt	van	aanpakken.	
Kirsten,	die	met	haar	gezin	in	Heemskerk

woont,	is	er	nu	een	jaar	en	heeft	ze	het	een	en	ander	al	aangepakt.	Zoals	nieuwe	gevelborden
van	de	ANWB	die	met	behulp	van	Margot	Rostoff	uit	het	dorp	opnieuw	zijn	gemaakt	en	die	nu
zijn	besteld.	
Op	dit	moment	heeft	vooral	Velsen-Noord	haar	aandacht.	Daar	worden	met	geld	van	het	COA
allerlei	projecten	voor	en	met	inwoners	gerealiseerd.	“Dat	is	weer	een	heel	ander	verhaal	dan
hier	in	Velsen-Zuid.	In	Velsen-Noord	hebben	ze	een	buurthuis,	daar	kun	je	meteen	iedereen
treffen.	Hier	in	Velsen-Zuid	en	Driehuis	moet	je	mensen	aanspreken	op	straat	om	te	vragen	of
alles	goed	gaat.”

Let	wel.	De	wijkverbinder	is	er	niet	voor	àl	uw	problemen.	Voor	klachten	over	zaken	in	de
openbare	ruimte	(plantsoenen,	kapotte	straatverlichting)	dient	men	melding	te	doen	bij	Slim
Melden	Velsen.	Kirsten:	“Een	nieuw	platform,	en	dat	werkt	goed	want	daar	zitten	vaste	mensen
die	klachten	direct	doorgeven	aan	de	juist	ambtenaren.”	
Voor	burenruzies	belt	men	met	de	wijkagent	of	de	wijkboa,	zegt	ze	beslist.	Maar	heeft	u	een
plannetje	voor	een	groter	project,	bijvoorbeeld	een	gemeenschappelijke	burenactiviteit	(dat	jeu
de	boulesbaantje?),	dan	is	zij	je	vrouw.	Op	1	september	start	www.samenvelsen.nl.	Dat	is	een
nieuwe	manier	van	burgerparticipatie	die	de	oude	subsidieregeling	vervangt.	Daar	zijn	de
voorwaarden	voor	steun	aan	burgerinitiatieven	te	lezen.
Inmiddels	raakt	de	wijkverbinder	ook	aardig	thuis	in	het	ambtelijk	apparaat.	“Dan	probeer	ik	om
ambtenaren	mee	de	straat	op	te	nemen,	zodat	ze	zien	waar	het	over	gaat.	Dat	zijn	ze	niet
gewend	en	er	was	eens	eentje	die	zei:	moet	ik	dan	ook	met	mensen	praten?	Maar	dat	gaat
steeds	beter."
Intussen	zoekt	ze	zelf	hulp	bij	de	vervanging	van	de	ANWB-borden.	Zij	mist	nog	de
oorspronkelijke	afbeeldingen	die	zijn	gebruikt	voor	de	plattegronden	van	de	kerk	en	van	het
dorp.
	
Kirsten	Keukelaar	dus,	je	kunt	haar	bellen	06	41	32	71	14	of	mailen:	kkeukelaar@velsen.nl
	

Zij	wilde	zo	graag	’een	huisje	met	een
schuin	dakje.	Nou,	nu	hèbben	ze	een	huis
met	een	schuin	dak,	in	ons	oude	dorp
Velsen.	Alles	oude	stijl,	precies	zoals	ze
het	graag	zien.	Dit	zijn	Henk	(64)	en	Gerda
(63),	nieuwe	buren	sinds	maart	2024.	Ze
wonen	Ze	wonen	met	hun	hond	Sofie	in	de
Middendorpstraat,	het	huis,	ooit	van	de
vroedvrouw,	en	voorheen	van	Siebe	en
Martha	Rolle.	
	
Gerda	en	Henk	komen	uit	de	Linnaeus-
straat	in	IJmuiden.	Gerda	werkt	in	de
thuiszorg,	Henk	is	projectleider	in	de
wegenbouw.	Geboren	IJmuidenaren.
Volwassen	zoon	en	dochter	die	het	huis	uit
zijn.	Gerda:	“Daarom	werd	ons	oude	huis
met	de	vijf	slaapkamers	echt	te	groot.”
We	zitten	aan	de	tafel,	onder	de	lamp,	in
de	keuken	waar	Henk	wijst	op	de	oude

schouw,	de	keukenkastjes	met	de	panelen.	Verliefd	zijn	ze	op	die	oude	stijl,	ze	hebben	alleen	de
kleur	veranderd	van	vliegenblauw	naar	grijsgroen	en	hier	en	daar	wat	gerepareerd.	Henk	is	nu
bezig	het	oude	potkacheltje	weer	aan	de	praat	te	krijgen.	“En	kijk	eens	wat	een	heerlijke	tuin.”
Maar	daarin	ligt	niet	zijn	passie.	Henk	is	al	zijn	hele	leven	hartstochtelijk	muzikant,	gitarist.	“Altijd
in	bands	gespeeld,	geweldig.	Ik	speel	alles,	van	blues,	tot	rock&	roll,	jazz.	Altijd	veel
opgetreden.	En	ik	heb	hierboven	een	studio.	Ik	schrijf	zelf	ook	nummers	en	ik	neem	alles	zelf
op,	tweestemmig,	piano	erbij.	Hoor	maar.	Met	de	band	ben	ik	eigenlijk	pas	gestopt.”
Gerda:	“Maar	het	mooie	is	dat	onze	zoon	ook	in	een	band	speelt,	een	jaren	zestigband,	de	Sixty
Pound,	ken	je	die?	Geweldig	voor	feesten.	Henk	valt	er	geregeld	in	als	iemand	plotseling
uitvalt.”
Henk:	’Da’s	mooi	hoor,	met	je	eigen	zoon	op	het	podium.”
Gerda:	“Ze	spelen	weer	in	de	Santpoortse	feestweek.”
Henk	is	met	de	verhuizing	eigenlijk	weer	bijna	komen	wonen	in	de	buurt	van	zijn	jeugd:	“Maar
dat	was	in	de	nieuwbouw.	Mijn	vader	zat	bij	de	brandweer.”	Hij	wijst	op	een	schilderij,	een
doorkijkje	in	’het	straatje	van	Velsen’,	vanaf	het	kanaal	richting	plein.	Henk:	“Dat	hadden	we
thuis	hangen,	mooi	hè,	en	nu	zitten	we	er	zelf!’

Hoe	heet	je?
Lola	is	mijn	roepnaam,	officieel	heet	ik:
Misthy’s	Friends	Vera	Lola
	
Waar	kom	je	vandaan?
Uit	Noordwijkerhout.	Daar	ben	ik	geboren
bij	een	andere	familie,	een	fokker.	Mijn
moeder	heet	Misty’s	Friends	Nikita,	mijn
vader	is	Indiana	Jones	IZ	Beloy	Brigade	en
ik	heb	vijf	broertjes	en	een	zusje.
	
Waar	woon	je?	
Ik	woon	nu	bij	Astrid	en	Aart,	aan	het
pleintje.	Daar	woon	ik	sinds	1	juli.	Zij	zijn
nu	mijn	familie.
De	eerste	nacht	in	hun	huis	vond	ik
moeilijk,	zo	alleen	in	een	vreemde
omgeving,	maar	mijn	vrouwtje	heeft	die
nacht	op	een	matje	naast	me	geslapen.	Als
ik	piepte,	stak	ze	haar	hand	in	de	bench	en
kon	ik	snuffelen.	Daar	werd	ik	dan	rustig
van.
	

Hou	oud	ben	je?
Twaalf	weken.	en	ik	weeg	elf	kilo.	Ik	ben	eigenlijk	dus	nog	een	baby:	ik	moet	nog	achttien	tot
twintig	uur	slapen.	Maar	ik	ga	toch	al	naar	de	hondenschool.	En	ik	ben	zo	goed	als	zindelijk.
Twee	keer	heb	ik	binnen	ongelukjes	gehad,	maar	dat	kwam	doordat	mijn	mensen	nog	niet	op
tijd	in	de	gaten	hadden	dat	ik	nodig	moest.
Ik	slaap	al	de	hele	nacht	door,	in	een	bench	en	daar	eet	ik	ook,	dan	kan	ik	ongestoord	eten.	Hier
wonen	ook	twee	katten,	maar	die	komen	nog	niet	in	mijn	buurt.
	
Wat	voor	ras	ben	je?
Ik	ben	een	Zwitserse	herder,	ik	heb	een	hele	witte	vacht	en	dat	blijft	zo.	Mijn	vrouwtje	houdt	van
herdershonden.	Eerder	had	ze	Engelse	herders,	daarna	een	Franse	herder	samen	met	een
gemengd	hondje	Moppet,	die	ook	nog	hier	aan	het	pleintje	heeft	gewoond.	Ik	word	een	grote
hond.	Kijk	maar	naar	mijn	poten.
	
Wat	eet	je	het	liefst?
Ik	heb	nog	lang	niet	alles	geprobeerd.	Ik	krijg	brokken	gemengd	met	vers	vlees	en	ik	knaag
graag	op	hertengewei	en	op	speeltjes	waarin	mijn	vrouwtje	dan	brokjes	verstopt.	
	
Hoe	zou	je	je	eigen	karakter	beschrijven?
Geen	idee.	Ik	lijk	wel	een	rustig	type.
	
Wat	doe	je	het	liefst?
Spelen	met	mensentenen,	spelen	met	Ollie	die	in	de	Meervlietstraat	woont.	Ik	kijk	graag	naar
vogels,	eigenlijk	naar	alles	wat	beweegt	en	ik	hou	van	snuffelen.	Alles	is	nieuw	en	mooi.	Laatst
ben	ik	voor	het	eerst	door	het	tunneltje	gelopen	voor	boswandeling.	Daar	zag	ik	voor	het	eerst
echte	herten!
	
Waar	ben	je	bang	voor?
Eerst	moest	ik	alles	nog	ontdekken,	maar	ik	begin	het	buiten,	de	omgeving	waar	ik	word
uitgelaten,	steeds	meer	te	vertrouwen.
	
Waar	poep	je	het	liefst?
Op	gras!	Bij	het	dorp	is	lekker	veel	gras,	dus	dat	is	nu	mijn	lievelingsplek.	Wel	gek	dat	die	poep
meteen	in	een	zakje	verdwijnt.	Ik	snap	dat	niet.	Ruiken	aan	poep	geeft	andere	honden	veel
informatie.
	
Wat	kun	je	al?
Ik	reageer	op	‘Lola,	kijk	eens’,	ik	kom	naar	je	toe	rennen	als	je	me	roept	en	ik	begrijp:	‘zit’.	Ik
moet	nog	veel	leren,	maar	ik	leer	best	snel.	Daarover	ga	ik	in	dit	eerste	jaar	van	mijn	leven	op
deze	plek	nog	vaker	vertellen.
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Bekijk	de	webversie

Schone	wallenkant	Noordzeekanaal
Op	24	augustus	wordt	weer	een	schoonmaakactie	gehouden	om	de	wallenkant	van	het
Noordzeekanaal	te	schonen	van	zwerfvuil.	Daartoe	worden	vrijwilligers	gezocht.	De
schoonmaakactie	is	onderdeel	van	een	landelijke	actie	Clean	Up	en	wordt	georganiseerd	door
onder	meer	de	stichting	Duurzame	Innovatie.
Driehonderdkilometer	wallenkant	van	kanalen,	van	Maastricht	tot	Den	Helder,	worden	zo	door
vrijwilligers	opgeruimd,	er	zijn	meerdere	actiedagen.	Het	Nooordzeekanaal,	van	het	IJ	tot
IJmuiden,	wordt	op	24	augustus	aangepakt.	De	route	wordt	opgeknipt	in	stukjes	van	zo’n	drie
kilometer.	Ieder	krijgt	zo	een	klein	traject	toegewezen.	De	schoonmaakactie	duurt	gemiddeld
anderhalf	tot	twee	uur.	In	materialen	zoals	prikstokken,	afvalringen	en	vuilniszakken	wordt
voorzien.	Men	kan	zich	opgeven	en	vragen	stellen	op	de	website	van	duurzameinnovatie.
	

Monumentendag	14	september
Het	thema	van	Monumentendag	2024	is	Onderweg.	Die	dag	houden	de	stichting	Het	Dorp
Velsen	en	de	stichting	Podium	Engelmundus	rondleidingen	langs	historisch	interessante
punten	in	Oud-Velsen,	waaronder	de	eeuwenoude	Engelmunduskerk.	Gidsen	vertellen	over	het
leven	vroeger,	historische	afbeeldingen	laten	geschiedenis	zien.	Een	en	ander	komt	tot	stand	in
samenwerking	en	de	Historische	Kring	Velsen	en	de	stichting	De	Nieuwe	Blauwe	Tram	uit
Haarlem.

Monumentendag

Dreigen	met	wegsleepregeling	mag	niet

Bestuurleden	gezocht
Het	bestuur	van	de	Stichting	het	Dorp	Velsen	is	de	afgelopen	jaren	wat	bestuursleden	verloren.
In	november	2022	is	Onno	Vendel	overleden	en	begin	mei	dit	jaar	is	Joep	Eijkemans	verhuisd
naar	Overijssel.	De	onderwerpen	die	aandacht	vragen	nemen	toe,	steeds	meer	kwesties	die
gaan	over	welzijn,	welbevinden,	energietransitie	en	veiligheid.	De	langlopende	kwestie	van
Torenstraat	7	gaat,	hopelijk,	een	nieuwe	beslissende	fase	in.

Gelukkig	is	Margo	Rosdorff	bereid	gevonden	zorg	te	dragen	voor	de	verbinding	tussen
stichting	en	dorpsgenoten.	Vooralsnog	zonder	dat	zij	deel	uitmaakt	van	het	bestuur.
Het	initiatief	om	tot	een	vereniging	te	komen	die	zich	zou	bezighouden	met	de	genoemde
onderwerpen	is	helaas	op	niets	uitgelopen.	Er	bleek	een	voorkeur	te	zijn	dat	de	stichting	e.e.a.
voor	haar	rekening	zou	nemen.	Het	huidige	bestuur	acht	zich	zowel	qua	omvang	als
samenstelling	onvoldoende	toegerust	op	een	dergelijke	uitbreiding	van	haar	taken.	Zo	ontbeert
zij	juridische	en	bouwkundige	kennis.	Bovendien	worden	de	huidige	twee	bestuursleden	er	niet
jonger	op.

Kortom,	als	wij	als	bestuur	een	rol	willen	blijven	spelen	bij	het	bewaken	van	het	monumentale
karakter	van	het	dorp,	een	breder	takenpakket	willen	aanpakken	en	de	broodnodige	participatie
van	de	dorpsbewoners	willen	faciliteren,	dan	zijn	er	extra	mensen	nodig.	Wij	willen	de
veranderingen	graag	samen	met	nieuwe	bestuursleden	vormgeven	en	doen	dan	ook	een
dringende	oproep	aan	onze	dorpsgenoten	zich	aan	te	melden	voor	een	bestuursfunctie.
Overigens	is	het	niet	per	se	noodzakelijk	dat	een	bestuurslid	ook	in	het	dorp	woont,	dus	als	je
iemand	weet	van	buiten	het	dorp,	dan	is	dat	ook	heel	fijn.	Dus:	meld	je	aan	voor	een
kennismakingsgesprek!

Aanmelden	bestuur

'Ik	neem	veel	herinneringen	mee’
Dagdag	Manon,	en	daarmee	nog	eens	dagdag	Onno.	Wanneer	deze
nieuwsbrief	uitkomt,	zijn	de	verhuisdozen,	twee	weken	geleden	nog
opgestapeld	in	het	huis	aan	het	Oosterpad	achter	de	kerk,	uitgepakt	in	een
nieuw	huis	in	Heerhugowaard.	Buurvrouw	Manon	de	Jongh	(59)	is	nu
verhuisd.

Dorpsborrel

Zeeuws	meisje	wordt	wijkverbinder

Hallo!
In	de	rubriek	Hallo!	maakt	de	lezer	kennis	met	nieuwe	inwoners	van	Oud-
Velsen.	Deze	keer:	Henk	en	Gerda	Schippers	uit	de	Middendorpstraat.

Wat	doe	jij	vanmiddag?
Kinderen	uit	het	dorp	schrijven	of	tekenen	wat	hen	bezighoudt,	wat	ze
belangrijk	vinden	of	juist	heel	gek.	Deze	keer	Nine	Taylor	(12),	danseres.
Ook	Victor	van	Schaik	(11)	en	Milo	Taylor	(11).	Zij	hebben	als	eersten	in
het	dorp	een	fatbike.	Ze	zijn	er	reuzenrots	op.	Zo	laten	ze	hierbij	weten.	Ze
interviewden	zichzelf.

Nine	als	grassprietje	en	Nine	in	2024.

Nine:	'Als	ik	dans	kan	ik	alles	wat	ik	wil'
“Ik	hou	van	dansen.	Eigenlijk	al	mijn	hele	leven.	Nou	ja,	vanaf	mijn	derde	jaar.	Misschien	wel
eerder,	want	vroeger	danste	ik	ook	altijd	bij	oma.	Op	de	muziek	van	de	Fabeltjeskrant.	Ik	ben	op
dansles	gegaan	toen	ik	bijna	vijf	was.	Klassiek,	bij	juf	Eva.
Mijn	eerste	les	was	ik	heel	bang	en	heel	verlegen,	ik	ging	steeds	bij	mijn	moeder	op	schoot
zitten.	De	tweede	les	deed	ik	vrolijk	mee.	Toen	was	bijna	de	show.	Ik	was	gras,	in	een	groen
pakje	met	allerlei	slierten.	Optreden	vond	ik	meteen	wel	heel	leuk.	Met	optreden	ben	ik	niet
meer	verlegen."

Korte	tijd	deed	Nine	aan	turnen,	maar	al	die	jaren	is	zij	op	dansen	gebleven.	“En	nu	zit	ik	op	de
vooropleiding,	dat	is	hier	Danceworks.	De	vooropleiding	is	wel	zwaar:	want	je	hebt	verplichte
een	uur	jazz,	een	uur	modern,	een	uur	klassiek	en	een	uur	urban,	allemaal	op	zaterdag	en	op
maandag	nog	een	uur	klassiek	en	een	uur	improvisatie.	Dan	maak	je	je	eigen	dans.	Voor	de
eindshow	heb	ik	toen	zelf	een	dans	gemaakt	op	Cats.	Ik	vond	het	wel	leuk	om	dat	te	laten	zien.
Nu	ben	ik	dertien	jaar	en	ik	heb	inmiddels	veel	dansen	geleerd:	klassiek,	modern,	jazz,	tap,
urban,	breakdance,	hiphop,	Afrikaans,	spitzen,	popping;	dat	is	bewegen	als	een	robot.…en	nog
contemporary,	eigentijds	dus,	house	en	eh	oh	ja,	ook	nog	streetdance.
Nu	dans	ik	ook	bij	Young	Ish	Dance	Collectief	in	Amsterdam.	Dat	is	geen	school	maar	meer	een
community	met	workshops	street	dance.	Met	Ish	heb	ik	al	meegedanst	met	het	kerstgala	op	tv,
met	allemaal	beroemde	artiesten	en	Maxima	was	er	ook.	Daar	had	ik	ook	een	kleine
solostukje!Improvisatie	doet	Nine	nu	het	liefst:	“Als	ik	alleen	dans	dan	kan	ik	alles	doen	wat	ik
wil.
Intussen	heb	ik	elke	dag	wel	een	dansles,	dat	vind	ik	fijn.	Soms	ben	ik	wel	moe,	maar	ik	kan
eigenlijk	niet	kiezen	waarmee	ik	ga	stoppen.	Want	ik	wil	danseres	worden	of	dansjuf	en	of
ontwerpster."

Na	de	grote	vakantie	breekt	een	nieuwe	tijd	aan	voor	Nine.	Ze	is	aangenomen	op	de
Amsterdamse	dansschool	van	Lucia	Marthas	waar	zij	de	dansopleiding	kan	combineren	met	de
middelbare	school.

Ben	je	nog	net	zo	verlegen	als	de	eerste	eer	op	dansles?
“Ja.	Soms	ben	ik	net	een	baby.	Maar	als	ik	alleen	op	een	podium	sta	heb	ik	dat	niet,	want	dan
hoef	ik	niet	te	praten."

Filmpje

Victor	en	Milo.

Victor	en	Milo	naar	de	brugklas	op	hun	nieuwe	fatbike
Wat	vinden	wij	van	de	fatbike?
Wij	vinden	het	leuk,	omdat	je	overal	lekker	snel	bent.	En	omdat	wij	er	allebei	één	hebben	en
samen	rondjes	kunnen	fietsen.

Wat	maakt	een	fatbike	leuk?
De	fatbike	is	leuk,	want	als	je	bijvoorbeeld	met	een	vriend	bent	hoeft	de	een	niet	meer	te
trappen	dan	de	ander.	Je	kan	ook	samen	op	de	fiets.

Fietsen	wij	nog	op	onze	oude	fietsen?
Ja,	wij	fietsen	nog	op	onze	oude	fietsen,	want	als	je	de	hele	tijd	op	de	fatbike	fietst	dan	wordt	je
lui	en	dik	en	dat	willen	wij	niet.	Dus	fietsen	wij	ook	nog	op	onze	oude	fiets.

Hoe	vaak	fietsen	wij	op	onze	fatbike?
Wij	fietsen	er	ongeveer	drie	tot	vier	keer	per	week	op	en	soms	meer.		

Waarom	hebben	jullie	eigenlijk	een	fatbike	gekregen?
Omdat	wij	allebei	naar	de	middelbare	school	gaan.
Victor:	Omdat	ik	snel	vanuit	school,	ik	ga	naar	het	gymnasium,	naar	hockey	toe	moet		(HBS
Bloemendaal).	Anders	ben	ik	te	laat	bij	de	training.
Milo:	Omdat	ik	iedere	dag	naar	Het	Hartenlust	in	Bloemendaal	moet	fietsen.
	

Zit!!!
Aan	de	hand	van	een	aantal	vragen	maken	we	kennis	met	de	honden	in
het	dorp.	Deze	keer:	Lola.
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